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Saksframlegg
 

Saksnr. Utval Møtedato
017/22 Eldreråd 02.05.2022
019/22 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022
016/22 Ungdomsråd 02.05.2022
019/22 Utval for helse og omsorg 03.05.2022
032/22 Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 03.05.2022
069/22 Utval for areal, plan og miljø 04.05.2022
020/22 Utval for næringutvikling og drift 04.05.2022
057/22 Alver formannskap 05.05.2022

Høyring - politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune

Kommunedirektøren legg fram saka utan framlegg til vedtak:

Eldreråd 02.05.2022:

Handsaming:
Kirsti Gjetle Floen (A) fekk permisjon i denne saka, og det deltok 8 av 9 medlemmar i handsaminga.

Øyvind H. Oddekalv-varaordførar, som har vore leiar for ei politisk arbeidsgruppe som har utarbeidd 
framlegg til politisk styringsstruktur og reglement, orienterte i saka.

Det vart i møtet sett fram følgjande fellesframlegg til uttale:
Eldrerådet vil i denne omgang halda på dagens politiske struktur for utval og råd, og med 47 
medlemmar i kommunestyret.
Rådet meiner den første perioden i Alver kommune har vore a-typisk på grunn av pandemien, og ikkje 
gjev godt nok grunnlag til å kunne evaluera den politiske strukturen. Den nye kommunen er framleis 
under bygging, og rådet meiner styringsstrukturen først kan evaluerast i slutten av neste 4-
årsperiode.

Eldrerådet fryktar også at det er altfor omfattande å slå saman store og viktig sektorar som helse og 
omsorg, og kultur og oppvekst til eit levekårsutval.
Rådet sluttar seg til arbeidsgruppa sitt framlegg om møtestart for politiske møte kl. 9.00.

Under avrøystinga vart fellesframlegget vedteke med 7 røyster mot 1.
Mabel Johansen (H) slutta seg til innstillinga frå fleirtalsgrupperinga i arbeidsgruppa, med 35 
medlemmar i kommunestyret og tre utval medrekna formannskapet.



ER- 017/22 Vedtak:
Eldrerådet har følgjande uttale til Høyring - politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune:
Eldrerådet vil i denne omgang halda på dagens politiske struktur for utval og råd, og med 47 
medlemmar i kommunestyret.
Rådet meiner den første perioden i Alver kommune har vore a-typisk på grunn av pandemien, og 
ikkje gjev godt nok grunnlag til å kunne evaluera den politiske strukturen. Den nye kommunen er 
framleis under bygging, og rådet meiner styringsstrukturen først kan evaluerast i slutten av neste 4-
årsperiode.

Eldrerådet fryktar også at det er altfor omfattande å slå saman store og viktig sektorar som helse og 
omsorg, og kultur og oppvekst til eit levekårsutval.
Rådet sluttar seg til arbeidsgruppa sitt framlegg om møtestart for politiske møte kl. 9.00.

Ungdomsråd 02.05.2022:

Handsaming:
Ungdomsrådet har sett gjennom framlegget, og har ingen merknader til det.

UR- 016/22 Vedtak:
Ingen merknader

Politisk handsaming
Saka skal til uttale i alle råd og utval

Lenke til høyringa: https://www.alver.kommune.no/innhald/politikk-og-hoyringar/hoyringar-og-
kunngjeringar/har-du-meiningar-om-korleis-kommunen-skal-vere-organisert/ 

Bakgrunn
Alver kommunestyre har i sak 167/21 sett ned ei arbeidsgruppe med leiar Øyvind Oddekalv (Ap) - vara Nina 
Bognøy, nestleiar Astrid Aarhus Byrknes (KrF) - vara Asle Hetlebakke, medlem Thomas Larsen (Høgre) - vara Nils 
Marton Aadland, medlem Sølvi Knudsen (Sp) - vara Leif Taule, medlem Maria Færø (Uavhengig) - vara Morten 
Klementsen, medlem Leif Johnsen (MDG) - vara Sveinung Toft (V) og medlem Nina Øvreås (FrP) - vara Esben 
Helland.

Oppgåva har vore å utarbeide framlegg til evaluering av politisk styringsstruktur og reglement. 

Framlegget er no til høyring.

Innkomne framlegg vert vurdert av arbeidsgruppa 12. og 19. mai som legg fram innstilling til formannskapet 
2.juni og endeleg avgjerd i kommunestyret 16.juni 2022.

Vedlegg i saken:
25.04.2022 Til høyring 1728444
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